

Title (en)

Galvanizing rack with its rod and top.

Title (de)

Galvanisiergestell mit Gestellstab und Gestellkopf.

Title (fr)

Claie galvanoplastique avec une barre de clai et une tête de clai.

Publication

EP 0039928 A1 19811118 (DE)

Application

EP 81103535 A 19810508

Priority

DE 3017853 A 19800509

Abstract (en)

1. Electroplating frame or rack with a frame bar (1) and a fork-shaped frame head (2), whose fork prongs are U-shaped at their upper ends and grip around a support rail (3) arranged over an electroplating bath, characterized in that a tongue (4) is arranged between the two fork prongs of the frame head (2), which tongue on the one hand can be pressed onto the support rail (3) and on the other hand is connected to the frame bar (1).

Abstract (de)

Das Galvanisiergestell weist einen Gestellstab (1) und einen gabelförmigen Gestellkopf (2) auf, dessen Gabelschenkel am oberen Ende jeweils U-förmig ausgebildet sind und eine über einem galvanischen Behandlungsbad angeordnete Tragschiene (3) umgreifen. Um einerseits eine gute Befestigung an der Tragschiene (3) und andererseits eine gute Stromleitung von der Tragschiene (3) über das Galvanisiergestell bis zu den daran angebrachten Einzelteilen zu gewährleisten, ist zwischen den beiden Gabelschenkeln des Gestellkopfes (2) eine Zunge (4) angeordnet, die einerseits an die Tragschiene (3) anpreßbar und andererseits mit dem Gestellstab (1) verbunden ist.

IPC 1-7

C25D 17/08

IPC 8 full level

C25D 17/06 (2006.01); **C25D 17/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

C25D 17/06 (2013.01)

Citation (search report)

- DD 105255 A1 19740412
- AT 285270 B 19701027 - NACHRICHTENTECHNISCHE WERKE AG

Cited by

EP0094812A1; EP0119435A1; EP0237736A1; AT391148B; AT398581B

Designated contracting state (EPC)

AT CH FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0039928 A1 19811118; EP 0039928 B1 19840718; AT E8513 T1 19840815; DE 3017853 A1 19811112; DE 3017853 C2 19870910

DOCDB simple family (application)

EP 81103535 A 19810508; AT 81103535 T 19810508; DE 3017853 A 19800509